

DeKalb ကော်ရင်ဒါးထံကိုလီကတီကတီဆီကိုတတ်ဆဲးလီမံလောအုထည်နဲးအဖီခိဉ် တတ်သံကွာ်လတ်သံကွာ်အီလဲအံလဲတဖဉ်

၂၀၂၄-၂၀၂၅ ကတီဆီကိုဘူဉ်တီနီဉ်ဂံၢ်ပုၤနုၤလီၤပဉ်ယုာ်လောအုထည်နဲးအဖီခိဉ်

လံာ်အကူာ်အံၤဟ့ဉ်လီၤတံာ်ဂံၢ်တံာ်ကျဲၤအု မိၢ်ပံၤ/ပုၤကွာ်ထွဲတံာ်ဖိတဖဉ်လောအသးဖဲလောကမပုၤလံာ်ပတံထီဉ်တံာ်ဖဲတံာ်မလော ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ကတီ ဆီကိုဘူဉ်တီနီဉ်ဂံၢ်လောအုထည်နဲးအဖီခိဉ်န့ဉ်လီၤ. မလီၤတံာ်လောနဖးလံာ်အကူာ်လောအအိဉ်တံာ်ခဲလတ်တဖဉ်လောလံာ်တီလံာ်မိအပူၤအံၤ လောအပတီၢ် အုညါတဖဉ်အဂီၢ်န့ဉ်တက့ၢ်.

ပုၤကွဲဖိလောကဆဲးလီမံလောကတီဆီကိုန့ဉ် တတ်လိဉ်ဘဉ်လောအသးနံဉ်ကအိဉ်ပုၤန့ဉ်လဲဉ်.
လောကကြးဝဲဘဉ်ဝဲလော ၂၀၂၄ - ၂၀၂၅ တံာ်ထီဉ်ကွဲတံာ်မလီနံဉ်အဂီၢ်, နဖိအတံာ်အိဉ်ဖျဉ်မုၢ်နံၤန့ဉ်ကြးမုၢ်ဝဲ ဖဲ မုတမုၢ် ဖဲမုၢ်နံၤမုၢ်သီပိာ်ထွဲထီဉ် တဖဉ်အံၤအဘဉ်စုၤ, လါစဲးပတုဘဉ် ၂ သီ, ၂၀၁၉ - လါစဲးပတုဘဉ် ၁ သီ, ၂၀၂၀ဉ်

ယဖီမုၢ်အိဉ်ဆိးလော DeKalb ကော်ရင်ဒါးထံကိုလီကတီ (DCSD) တတ်ထီဉ်ကွဲဟီဉ်ကတီအချာန့ဉ်, မုၢ်အဝဲကြးဝဲဘဉ်ဝဲလောကနုၤလီၤပဉ်ယုာ်လော ကတီဆီကိုတံာ်တီၢ်ကျဲၤအပူၤမိၢ်.
တမုၢ်ဘဉ်. နဟံဉ်လီၤအိဉ်ဆိးထံးမုတမုၢ်ဟီဉ်ကတီလော DeKalb ကော်ရင်ဒါးထံကိုလီကတီအပူၤဘဉ်န့ဉ်. နတကြးဝဲဘဉ်ဝဲလောကနုၤလီၤပဉ်ယုာ် ဘဉ်. နမုၢ်တလီၤတံာ်လောနလီၤအိဉ်ဆိးထံးအံၤအိဉ်လော DCSD ဟီဉ်ကတီအဂီၢ်ဘဉ်စါန့ဉ်, လဲးအု [ကွဲအိဉ်သ့ဉ်လီၤသးအလီၢ်](#) လောကသ့ဉ်ညါဘဉ် အီလီၤတံာ်လီၤဆဲးန့ဉ်တက့ၢ်.

မုၢ်တံာ်ဟ့ဉ်ယုာ်အခွဲးလောယကပတံထီဉ်အါန့ဉ်ကွဲတဖျဉ်စါ.
တမုၢ်ဘဉ်. နအုပတံထီဉ်နမံၤအု theme အကွဲမုတမုၢ် Coralwood
အကွဲတဖျဉ်ဖျဉ်သ့ဝဲန့ဉ်လီၤ. အလီၢ်မုၢ်အိဉ်လောနမုၢ်အဲဉ်ဒီးမလီတံာ်လောဟံဉ် သ့စုၢ်ကီးန့ဉ်လီၤ. နမုၢ်ယုထာလောနကပတံထီဉ်နမံၤအု theme အကွဲမုတမုၢ် Coralwood ဒီးပုၤမုၢ်တရုထာထီဉ်န့ဘဉ်ဒီးနမံၤကလဲအိဉ်ဖဲတံာ်အိဉ်ခိးစရီအပူၤန့ဉ်လီၤ. သာဉ်ဉ်ဉ်သကတ်ပေစေစူဝဲသမနုၤအုနမမေ အုနုၤနုၤသ့သ့သမယသမမုတသသီယင်စေစူခေဘျဲနုၤသမယသမကမုသံနုၤသ့သ့ဉ်. ပသကသ့သ့သ့အုအသစေစူဝဲသမမေအုနုၤနုၤသ့သ့သ့သမ ယသမမုတသသီယင်ညါမန့ဉ်သ့အုနုၤနုၤအနီၤယပသကတုကေအသံအေအေပဘာနုၤခေခိသညါအုနုတေအုအုအု

ယဖီမုၢ်ကြးဝဲဘဉ်ဝဲလောတီဖီသ့ဉ်ကွဲအဂီၢ်, ဒီးတနုၤလီၤပဉ်ယုာ်လောကီၢ်စဲဉ်ဆိဉ်ထွဲကတီဆီ-ကွဲတံာ်တီၢ်ကျဲၤအပူၤဘဉ်န့ဉ်, မုၢ်အဝဲသ့ဉ်ကြးဝဲဘဉ် ဝဲလောကဆဲးလီမံလောကတီဆီကိုအပူၤမိၢ်.
လောကကြးဝဲဘဉ်ဝဲလော ၂၀၂၄-၂၀၂၅ တံာ်ထီဉ်ကွဲတံာ်မလီနံဉ်အဂီၢ် ဒ်ကတီဆီကိုဖိတကအသးန့ဉ် နဖိကဘဉ်အိဉ်ဒီး နီၢ်တကတံာ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သ့ လီၤဆီတံာ်တီၢ်ကျဲၤ (Individualized Education Plan (IEP)) လောအဒုးန့ဉ်ပံာ်ဖျါထီဉ်တံာ်လိဉ်ဘဉ်လောကစုးကါအဝဲသ့ဉ်အတီဖီသ့ဉ်ကွဲတံာ်မလီ နံဉ်လောတံာ်ယါယုာ် (တံာ်သိဉ်လိသကိး) ဒီးကတီဆီကိုတံာ်မလီအးန့ဉ်လီၤ.

မုၢ်ယဖီကဘဉ်မလီလောတံာ်ဟးအုဉ်ဟးဆံဉ်သဟ. လောကဆဲးလီမံလောကတီဆီကိုအပူၤမိၢ်.
တံာ်မုၢ်လံာ်ကွဲၢ်လောနဖိမလ တံာ်ကွဲၢ်ထွဲမလီၤအနီၢ်ကစါအသးအတံာ်ဖဲတံာ်မတဖဉ် ဒ်အမုၢ် တံာ်ကူထီဉ်သိးထီဉ်, တံာ်ဘုဉ်လီၤတံာ်ကူတံာ်သိး. ဒီးထီဉ် တံာ်ဟးလီၤတံာ်လိဉ်ဘဉ်တဖဉ်န့ဉ်လီၤ. တံာ်ကြးမလီပုၤဖီသ့ဉ်တဖဉ်ဒီးတံာ်ဟးအုဉ်ဟးဆံဉ်တဖျးလောကနုၤလီၤအုကတီဆီကိုန့ဉ်လီၤ. တံာ် ကကိးမိၢ်ပံာ်တဖဉ်ဖဲတံာ်ဘဉ်ဒဲဘဉ်ထံးအိဉ်ထီဉ်အခါဒီးတံာ်ကလိဉ်ဘဉ်လောအဝဲသ့ဉ်ကဟဲအုကွဲလောကဆီတလဲအဝဲသ့ဉ်အဖီန့ဉ်လီၤ. ပုၤကွဲဖိတဖဉ် တဘဉ်ကူသိးဖီသ့ဉ်တံာ်ပးခံတဖဉ်ဖဲကွဲ မုတမုၢ်ဘဉ်လောတံာ်ကွဲးဟံဉ်ဖျါထီဉ်အီၤဒ်အမုၢ်နီၢ်တကတံာ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သ့လီၤဆီတံာ်တီၢ်ကျဲၤ (IEP) အသန့ဉ် တခါအသိး မုတမုၢ် 504 တံာ်တီၢ်ကျဲၤ ဒီးပုၤဖီသ့ဉ်အံၤအိဉ်လောတံာ်မလီယုာ်မလကိးတံာ်မလီတံာ်အးအပူၤ, ဒ်သိး တံာ်လိဉ်ဘဉ်လီၤဆီအကွဲသရဉ်/ပုၤ တီၢ်စုၤမလတီၢ်စုၤမလတီၢ်စုၤအီၤကသ့န့ဉ်လီၤ.

ဒ်ယမုၢ် DCSD ပုၤမလတံာ်ဖိအကအသိး မုၢ်ယကဒီးန့ဉ်ဘဉ်တံာ်ဆဲးလီမံတဘျီပီၤအု ကတီဆီကိုဘူဉ်တီနီဉ်ဂံၢ်အပူၤမိၢ်.
တမုၢ်န့ဘဉ်. ဒ်နမုၢ် DCSD ပုၤမလတံာ်ဖိတကအသိး နကဘဉ်လဲးခိဖျီ ဘူဉ်တီနီဉ်ဂံၢ်တံာ်ဖဲတံာ်မအကွဲအကွဲတမံၤဖိဒ်ပုၤအကကိးဂါဒဲးအသိး န့ဉ်လီၤ. ဒ်လဲဉ်ဂုၤ, အိဉ်ဒီးတံာ်အာဉ်လီၤအီလီၤလီၤတံာ်လီၤဆဲး တဖျးလောပုၤမလတံာ်ဖိတဖဉ်နုၤလီၤအုကတီဆီကိုဘူဉ်တီနီဉ်ဂံၢ်အပူၤသ့န့ဉ်လီၤ. ဝံသးစုၤ ဆဲးကျဲၤန့ကွဲခိဉ် မုတမုၢ် Early Childhood Office လော ကတီဆီကိုဘူဉ်တီနီဉ်ဂံၢ်ပုၤမလတံာ်ဖိတံာ်နုၤလီၤပဉ်ယုာ်တံာ်ကွဲးနီဉ်ကွဲးယါ (DeKalb Pre-K Lottery Employee Participation Memo) အဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

ယမိအိဉ်ဒီး IEP ဒီးအခဲအံတနုဉ်ဆဲးလီမံလော DCSD အပူဘဉ်. မှ်အဝဲသုဉ်ကမလိတံဖဲယဟံဉ်အကွံ ဖဲတံမှ်ယုထာထီဉ်အီလောဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံအပူဇါ. ပုယတံထီဉ်လောမှ်အိဉ်ဒီးအခဲအံနီတဂတံကုဉ်ဘဉ်ကုဉ်သုလီဆိတံတီဉ်ကျဲ (IEP) ယုထာလောကထီဉ် Bright from the Start (BFTS) တံကုဉ်ဘဉ်ကုဉ်သုထီဉ်ရီကတီဆိကွံတံမလိတံဒီးန့ဉ်. တံကသုးပုယတံထီဉ်တံဆု BFTS တံယါယုတံမလိတံဒီး ဒီးသန့ထီဉ်အသးလော ပုကွံဖိနီတဂတံလိဉ်ဘဉ်တဖဉ်အဖိခိဉ်န့ဉ်လီ. တံနီဉ် - လီကတီကွံန့ဉ် တရဲဉ်ကျဲမဲဒေဉ် BFTS တံယါယုတံမလိတံဒီးတဖဉ်ဘဉ်.

ယမိအသးအိဉ်သန့ဉ် အိဉ်ဒီးအခဲအံ IEP ဒီးဆဲးလီမံလော DCSD တံလိဉ်ဘဉ်လီဆိတံမလိအပူလံ, ယကြးဆဲးလီမံလောကတီဆိကွံအဂီဇါ. တကြးဘဉ်. ဖဲကတီဆိကွံဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံပုကွံဖိတဖဉ်တံယုထာထီဉ်အီလော ဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံတံယုထာတံဖဲတံမလိအညီနီအသးအခါ, ပုကွံဖိတဖဉ်လောအိဉ်ဒီးနီတဂတံကုဉ်ဘဉ်ကုဉ်သုတံတီဉ်ကျဲတဖဉ် (IEP) ဒီးန့ဉ်ဘဉ် တံကုဉ်ဘဉ်ကုဉ်သုလီဆိတံလီတံကျဲ ဒ် IEP ကရံတံဆဲးတံအသး, ကွံဆိကမိဉ်တံမလိတံဆိ, နီတဂတံလိဉ်ဘဉ်တဖဉ်, ပုကွံဖိတံဆိထွဲမဲတဖဉ်, ဒီးတံမဲတဖဉ်လောတံလိဉ်ဘဉ်အီလော ပုကွံဖိအ IEP န့ဉ်လီ. တချုးန့ဉ်လီကတီဆိကွံဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံအခါ, နမှ်အိဉ်ဒီးတံသံကွံဘဉ်ယးဒီး Early Childhood တံလီတံကျဲလော အကြးဝဲဘဉ်ဝဲအီလောကဟံဉ်ဖျါထီဉ်နဖိအတံလိဉ်ဘဉ်တဖဉ်န့ဉ်, တံဟုဉ်ကုဉ်ဟုဉ်ဖးလောနဆဲးကျဲနဖိအ IEP တံဂုဉ်မဲန့ဉ်, Lead teacher for Special Education မုတမှ် Department of Exceptional Education ဖဲ <https://www.dekalbschoolsga.org/exceptional-education>

တံလိဉ်ဘဉ်လံဉ်တီဉ်မိမနုတဖဉ်လောပုကွံဖိ လောကပတံထီဉ် ကတီဆိကွံဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံအဂီလဲဉ်. တံအိဉ်ဖျဉ်အတံအုဉ်သး, တံကွံထွဲဖဲသးအတံအုဉ်သး (မိာ်ပာ်/ပုကွံထွဲတံဖိအမဲတံအိဉ်ဖျါဖဲအိဉ်ဖျဉ်လံဉ်အုဉ်သးအပူ), မိာ်ပာ်/ပုကွံထွဲတံဖိအနီကတံတံအုဉ်သး, ဒီးတံအိဉ်ဆိးအတံအုဉ်သးန့ဉ်လီ. တံလိဉ်ဘဉ်လံဉ်တီဉ်မိမဲလောအမဲရီလောပုပု, ယုဒီးတံဂုဉ်တံကျဲလီတံလီဆဲး. တံထံဉ်န့ဉ်အီသုခိဖျိစံလီဖဲ “Required Documents” အလီ မုတမှ် ဖဲပုဉ်ယဲသန့လောလံဉ်အံအလီ <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/>

ယအိဉ်ကတံကတီသးလောကပတံထီဉ် ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ကတီဆိကွံဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံလောအုထာဉ်နဲးအဖိခိဉ်အဂီလံ, ယကြးမတံမနုလဲဉ်. ဖဲနဖးဝဲဒေဉ်တံဂုဉ်တံကျဲလောအအိဉ်တံဒီးဖဲလံဉ်တီဉ်မိအံအပုလဲလံဉ်ခဲအလီခဲ ဒီးဖဲတံအိးထီဉ် ဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံတံရဲဉ်တံကျဲ (lottery application) အခါ, စံလီဖဲ “Apply Now” အလီလောနကထံဉ်န့ဉ်ဖဲပုဉ်ယဲသန့လောလံဉ်အံအပူန့ဉ်လီ. တံအံကဆုနုဖဲပုဉ်ယဲသန့လောနကစးထီဉ်မဲ Pre-K lottery application အဂီန့ဉ်လီ. ဖဲပုဉ်ယဲသန့တံဂုဉ်လိဉ်မုဉ်ကဘျဲးပအလီ, နကထံဉ်ဝဲဒေဉ်တံနီဉ်ကျဲဒီးတံဂီမုတဖဉ်လောအကမဲတံလောနတံမဲဝဲဒေဉ်တံရဲဉ်တံကျဲအံအတံမဲကျဲကျဲအဂီန့ဉ်လီ. <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/>

၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပုနုဉ်လီပုဉ်ယုဉ်လောကတီဆိကွံဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံလောအုထာဉ်နဲးအဖိခိဉ်
လံဉ်အကွံအံဟုဉ်လီတံဂုဉ်တံကျဲဆုမိာ်ပာ်/ပုကွံထွဲတံတဖဉ် လောအနုဉ်လီပုဉ်ယုဉ်လော ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံတံဖဲတံမဲလောအုထာဉ်နဲးအဖိခိဉ်ဒီးတံကဘျဲးဘဉ်သုဉ်ညါအီဘဉ်ယးဒီးတံမဲန့ဉ်လီအုဉ်နီ မုတမှ် ပာ်လီအီလောတံအိဉ်ဒီးစရီအဖိခိဉ်န့ဉ်လီ. မဲလီတံလောနကစးလံဉ်အကွံလောခံကတံအခိဉ်တီ, တံဂုဉ်တံကျဲအရုဒိဉ်လောပုလဲလံဉ်အဂီတကွံ.

တံမှ်ဟုဉ်လီယမိဒီးလီဆုဉ်နီလောဘုဉ်တီဉ်နီဉ်ဂံအပူန့ဉ် တံအပတီဆုညါလောကဘဉ်မဲအီန့ဉ်မှ်တံမနုတဖဉ်လဲဉ်.

နဖိမှ်ဒီးန့ဉ်ခိဉ်ဖးလောအမှ်လီဆုဉ်နီဖဲ lottery အပူဒီးနမှ်အိဉ်ဒီးလဲထီဉ်သကိးဝဲန့ဉ်, ဝံသးစုစံလီဖဲ တုဉ်လိဉ် (accept button) အလီ, လောတံဟံလီဝဲဖဲ parent dashboard အပူ, ဖဲ 10 သီအတီပူန့ဉ်လီ. နမှ်ယုထာလောဂုဉ်လိဉ်သမဲန့ဉ်, ဝံသးစုစံလီဝဲ decline button အလီဖဲ 10 သီအတီပူတကွံ. ဘဉ်သုဉ်သုဉ်ကွံကလိဉ်ဘဉ်လောတံကဆုကဒါကုလံဉ်တီဉ်မိအသီတဘျီဖဲတံဖးအီမှ်တသ့ မုတမှ် အမှ်န့ဉ်မှ် သီလံဉ်ကွံအခါန့ဉ်လီ. နကမဲပုပုဝဲဒေဉ်န “New Student” တံနုဉ်လီမဲနီဉ်မဲယါသးအတံမဲကျဲကျဲလောအုထာဉ်နဲးအဖိခိဉ်ခိဖျိစုးကါ DeKalb County Online Registration အပုဉ်ယဲသန့ကျဲလောနထံဉ်န့ဉ်သု <https://www.dekalbschoolsga.org/online-registration/>

တၢ်မ့ၢ်ဟံၣ်လီၤယဖိလၢတၢ်အိၣ်ခိးစရီၤအဖီခိၣ် ဖဲဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်ဖဲတၢ်မၤအကတီၢ်န့ၣ် တၢ်အပတီၢ်ဆူညါလၢယကဘၣ်မၤအိၣ်န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်မနုၤတဖၣ်လဲၣ်.

ကွီၤဖိတကလၢလၢအတယုထာဝဲဒၣ် ဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်အလီၢ်ဆုၣ်နီၤ (lottery seat) ဘၣ်န့ၣ်တၢ်ကဟံၣ်လီၤအိၣ်ခိးတၢ်အစရီၤပူၤတဘျီယိန့ၣ်လီၤ. ဝံသး
စူၤန့ၣ်လီၤဖဲန့ၣ် Parent Portal အပူၤလၢတၢ်ဒီးန့ၣ်ဘၣ်နတၢ် အိၣ်ခိးတၢ် အနီၣ်
ဂံၢ်အဂီၢ်တက့ၢ်. လီၤဆုၣ်နီၤတဖၣ်တၢ်မ့ၢ်ဂ့ၢ်လီၤသမၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်လိးဝဲန့ၣ်. ကွီၤကဒုးသ့ၣ်ညါဟံၣ်ဖိယဖိအကတဖၣ်ဖဲတၢ်အိၣ်ခိးတၢ်အစရီၤပူၤန့ၣ်လီၤ. ဖဲအက
တီၢ်အဝဲန့ၣ်. တၢ်လိၣ်ဘၣ်ဝဲလၢနကမၤဝဲဒၣ်အပ တီၢ်ဆူညါတဖၣ် လၢတၢ် ဟံး ယၢ်နဖိအလီၢ်ဆုၣ်နီၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ကွီၤကဒုးန့ၣ် ဖျါထီၣ်ပျၤရဲၣ် ကျဲၤလီၤတၢ်
မၤနီၣ်မၤယၢ်ဒီးဆဲးကျိး မိၢ်ပံၤ/ပျၤ ကျဲၤထွဲတၢ်ဖိယုၣ် ဒီးတၢ်န့ၣ်ကျဲ လၢ လံာ်တီၢ်လံာ်မိ တဖၣ်အဂီၢ်လၢတၢ်ကဆူထီၣ်ခိဖျိအံၤမ့(လ)လၢ
အိၣ်လဲးထြီၣ်န့ၣ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ. ပူၤပတံထီၣ်တၢ်အသီတဖၣ်လၢအတနၢ်လီၤပုၤယုၣ်လၢ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ကတီၢ်ဆီကွီၤဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်လၢအထၢ်န့ၣ်အဖီခိၣ်
လံာ်အကုၣ်အံၤဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူမိၢ်ပံၤ/ပျၤကျဲၤထွဲတၢ်တဖၣ် လၢအန့ၣ်လီၤပုၤယုၣ်လၢ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်တၢ်ဖဲတၢ်မၤလၢအထၢ်
န့ၣ်အဖီခိၣ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် ဆူတၢ်အိၣ်ခိးစရီၤလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်ဆူလီၢ်ကဝီၤကွီၤတသ့န့ၣ်လီၤ. မၤလီၤတၢ်လၢနကမၤလံာ်အကုၣ်လၢခံကတၢ်အခိၣ်တီၢ်,
တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအစူဒိၣ်လၢပုၤခဲလၢဂံၢ်တက့ၢ်.

ယဟံၣ်ဖိယဖိမ့ၢ်တနၢ်လီၤပုၤယုၣ်လၢဘူၣ်တီၢ်နီၣ်ဂံၢ်အပူၤန့ၣ် ယပတံထီၣ်ကတီၢ်ဆီကွီၤလီၤဆုၣ်နီၤအဂီၢ်ကသုၣ်လဲၣ်.

စးထီၣ်ဆဲးကျိးဘၣ်ကွီၤသီးနကသ့ၣ်ညါဘၣ်လၢတၢ်လီၤလီၤဟံၣ်အိၣ်တအိၣ်တက့ၢ်.
တၢ်လီၤလီၤဟံၣ်မ့ၢ်အိၣ်ဒီးလဲၤဆူတၢ်သံကွၢ်အသီတခါတက့ၢ်. အဝဲသ့ၣ်တဖၣ်တၢ်လီၤလီၤဟံၣ်မ့ၢ်တအိၣ်ဘၣ်ဒီးပကွဲၣ်ဘၣ်နၢလၢနကမၤန့ၣ်လီၤနမံၤဖဲတၢ်အိၣ်ခိးစရီၤလံာ်
ပတံထီၣ်အပူၤဝဲဒၣ်ဘၣ်ပုၤစုၢ်ကိးစိးသ့ၣ်တၢ်အိၣ်ဖျၢၣ်အလံာ်အုၣ်သးလၢအိၣ်လဲးထြီၣ်န့ၣ် ဒီးဖိလီၤကွဲၣ်ဆူကွီၤတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အိၣ်အအိၣ်တက့ၢ်. နမ့ၢ်တ
သ့ၣ်ညါကွီၤတၢ်ဆဲးလီၤမံၤ လၢတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်အိၣ်ဘၣ်ဒီးဝံသးစူၤဆဲးကျိးဘၣ်ကွီၤတက့ၢ်. တၢ်အိၣ်ခိးလံာ်ပတံထီၣ်န့ၣ် နကထံၣ်ဘၣ်အိၣ်ဖဲ Pre-
K ကီၢ်ရၣ်ပုၤယံၤသန့တၢ်ပဲာ်ထံၣ်နီၤဖးအဖီလံာ်န့ၣ်လီၤန့ၣ်ဒၣ်ညါဘၣ်ပမနုၤခေုခညါသကအအသအုၣ်သ့ၣ်အသ့ၣ် နဒ်အုၣ်မနုၤခေုခညါလေၤလေၤတေၤဆူန့ၣ်အအိၣ်. အုၣ်မနုၤ
ညါသစန့ၣ်အအယုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤ
သကအတေၤတေၤအုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤ
အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤ
အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤခေုခညါသစန့ၣ်အသ့ၣ်အုၣ်မနုၤ
တန့ၣ်အန့ၣ်တတတၢ်န့ၣ်ဘုၣ်သ့ၣ်ညါဝဲဒၣ်မၤ”စမန့ၣ်

www.dekalbschoolsga.org/pre-k.

ကွီၤအိၣ်ခိးလီၤဆုၣ်နီၤအကလီၤန့ၣ် တၢ်အပတီၢ်ဆူညါတဖၣ်လၢကဆဲးလီၤမံၤလၢကတီၢ်ဆီကွီၤန့ၣ်မ့ၢ်တၢ်မနုၤလဲၣ်.

မၤပုၤ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပုၤကွီၤဖိအသီတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်လၢအထၢ်န့ၣ်အဖီခိၣ်တၢ်မၤအကတီၢ်အကျဲၤ ဒီးဖိဖိလီၤလၢပုၤဘုးစပိာ်ထွဲထီၣ်အဖီခိၣ်
<https://www.dekalbschoolsga.org/online-registration/new-students/>.

တၢ်လိၣ်ဘၣ်လံာ်တီၢ်လံာ်မိမနုၤတဖၣ်လၢပုၤကွီၤဖိတဖၣ်ကဆဲးလီၤမံၤလၢကတီၢ်ဆီကွီၤအဂီၢ်လဲၣ်.

တၢ်လိၣ်ဘၣ်လံာ်တီၢ်လံာ်မိခဲလၢဂံၢ်အမံၤစရီၤလၢပုၤပုၤလၢတၢ်ထံၣ်န့ၣ်အိၣ်သ့ၣ်ဒီးဖိဖိလီၤဖဲ “Required Documents” အ tab
လီၤဖဲပုၤယံၤသန့လၢလံာ်အံၤ အပူၤ <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/>
န့ၣ်လီၤ. ယမၤပုၤ ၂၀၂၄-၂၀၂၅ ပုၤကွီၤဖိအသီတၢ်ဆဲးလီၤမံၤလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်ဝဲအလီၢ်ခံ မ့ၢ်တၢ်မနုၤကမၤအသးလဲၣ်.
နလီၢ်ကဝီၤကွီၤကဆဲးကျိးနၢလၢတၢ်မၤအပတီၢ်ဆူညါတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအစူဒိၣ်လၢပုၤခဲလၢဂံၢ်

ယဟ့ၣ်လီၤတၢ်အိၣ်ဆုၣ်အိၣ်ချူ ကသံၣ်ဒီးသအလံာ်ကွီၤဒီး 3231 ဖဲကွီၤစးထီၣ်မ့ၢ်တသ့တန့ၣ်ဘၣ်တခီလဲၣ်.

DCSD ဖိလစံၣ်ပုၤဖျါထီၣ်လၢပုၤယံၤသန့ကဘၣ်အိၣ်ခိးအဝဲသ့ၣ်အတၢ်အိၣ်ဆုၣ်အိၣ်ချူတၢ်ဆဲးကသံၣ်ဒီးသအလံာ်ကွီၤဒီး 3231 လၢလံာ်တြီၣ်အဖီခိၣ်
ဖဲပုၤယံၤသန့အကွီၤစးထီၣ် ၃၀ သီအတီၢ်ပုၤ မ့တမ့ၢ် ဖဲတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ်မ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤအံၤမ့(လ) နကွီၤဖဲနမ့ၢ်
အိၣ်ခိးတၢ်ကိတၢ်ခဲလၢကမၤန့ၣ်ဒီးဆူလီၤလံာ်တီၢ်လံာ်မိအံၤလၢအိၣ်လဲးထြီၣ်န့ၣ်အကျဲၤအကျဲၤအံၤအခါန့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်မ့ၢ်တဟ့ၣ်လီၤလံာ်ကွီၤဒီးလၢ ၃၀
သီအတီၢ်ပုၤဖဲကွီၤထီၣ်အခိၣ်ထံးတသီဝဲအလီၢ်ခံန့ၣ်. ပုၤယံၤသန့ဟဲက့ၤဆူတၢ်မၤလိတသ့ လၢတအိၣ်ခိးလံာ်ကွီၤဒီး မ့တမ့ၢ် တၢ်သ့ၣ်န့ၣ်ဖးသီ
တၢ်အုၣ်သးဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤယံၤသန့ဟဲက့ၤထီၣ်ကဒါက့ၤကွီၤတသ့ ဖဲတၢ်သ့ၣ်န့ၣ်ဖးသီလၢတအိၣ်ခိးလံာ်ကွီၤဒီးချူးနံၤချူးသီဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤယံၤသန့မ့ၢ်တဟဲ
ထီၣ်ကွီၤတပယုာ်ယီ ၁၀ သီ မ့ၢ်လၢတၢ်တဟ့ၣ်လီၤကဒါက့ၤလံာ်ကွီၤဒီးအံၤအယိန့ၣ် တၢ်ကဟံးန့ၣ်ကွီၤပုၤယံၤသန့အလီၢ်ဆုၣ်နီၤလၢကတီၢ်ဆီကွီၤအပူၤ
န့ၣ်လီၤ.

ယဟ့ၣ်လီၤတၢ်သံသမိးတၢ်နၢ်ဟ့ၣ်, မဲၣ်န့ၣ်တၢ်ထံၣ်, မဲၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်န့ၣ်ဂံၢ်န့ၣ်ဘၢလံာ်က့ၣ်ဒီး 3300 ဖဲက့ၣ်စးထီၣ်မ့ၢ်တသ့တန့ၢ်ဘၣ်တခီလဲၣ်.

DCSD ဖိလစံၣ်ပၣ်ဖျါထီၣ်လၢလံာ်က့ၣ်အ့ၢ်ကဘၣ်အိၣ်လၢလံာ်တြဲၣ်အဖိခိၣ် ဖဲပုၤဖိသၣ်က့ၣ်စးထီၣ် ၉၀ သီအတီၢ်ပုၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ပၣ်နီၣ်တၢ်ဆၢကတီၢ် မ့ၢ်န့ၣ်မ့ၢ်သီလၢက့ၣ်အမ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစ့ၤအံၤမ့(လ) နက့ၣ်ဖဲနမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ကိတၢ်ခဲလၢကမၤန့ၢ်ဒီးဆုၤလီၤလံာ်တီၢ်မိအံၤလၢအိၣ်လဲးထီၣ်န့ၣ် အကျိၤအကျဲအံၤအခါန့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်မ့ၢ်တဟ့ၣ်လီၤလံာ်က့ၣ်ဒီးလၢ ၉၀ သီအတီၢ်ပုၤဖဲက့ၣ်ထီၣ်အခိၣ်ထံးတသီဝံၤအလီၢ်ခဲန့ၣ်, ပုၤဖိသၣ်ဟဲက့ၢ်ဆူ တီၤတၢ်မၤလိတသ့ဘၣ်, ခိဖျါတၢ်အံၤအယိတၢ်ကထုးက့ၣ်ပုၤဖိသၣ်လၢတၢ်တိၣ်ကျဲန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ထီၣ်က့ၣ်ဖိလစံၣ်အိၣ်လၢကတီၢ်ဆိက့ၣ်ပုၤက့ၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်ခါ.

အိၣ်လီၤ, အိၣ်ဒီးတၢ်ထီၣ်က့ၣ်ဖိလစံၣ်လၢကတီၢ်ဆိက့ၣ်ပုၤက့ၣ်ဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်လၢက့ၣ်ဖိပုၤက့ၣ်ဖိတဖၣ်လၢကန့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်လၢ ကတီၢ်ဆိက့ၣ် ထီၣ်အသီအကတီၢ်, တၢ်မ့ၢ်လၢက့ၣ်ဖိပုၤက့ၣ်ဖိတဖၣ်ကထီၣ်တၢ်သိၣ်လိဒီးတန့ၢ် ဖဲတၢ်ထီၣ်က့ၣ်တၢ်မၤလိန့ၣ်ဒီးတကတီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဖိသၣ်မ့ၢ်တဟဲထီၣ်က့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဟဲက့ၣ်စးထီၣ်ပၣ်ယုၣ်ပီတဆံသီလၢတအိၣ်ဒီးကသံၣ်ကသီအခဲန့ၣ်, **Bright from the Start**ကထုးက့ၣ်ပုၤဖိသၣ်လၢတီၤအပူၤဒ်တၢ်န့ၣ်ကျဲ ဟဲဝဲတခါစုၣ်စုၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ. လၢန့ၣ်အမဲၣ်ညါ, ပုၤဟ့ၣ်က့ၣ်တၢ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် ပုၤဂ့ၢ်ဝိပုၤမၤတၢ်ဖိ ကဆဲးကျဲမိၢ်ပၢ်/ပုၤက့ၣ်ထွဲတၢ်တဖၣ် ဖဲပုၤဖိသၣ်အ တၢ်ဟဲထီၣ်က့ၣ်စးထီၣ်အါတလၢ မ့တမ့ၢ် စံၣ်လီၤက့ၣ်ဆိတလၢန့ၣ်လီၤ.

တၢ်န့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်တၢ်လိၣ်ဘၣ်အိၣ်တမံၤလၢလၢ ကတီၢ်ဆိက့ၣ်အမိၢ်ပၢ်/ပုၤက့ၣ်ထွဲတၢ်တဖၣ်အဂီၢ်ခါ.

အိၣ်လီၤ, တၢ်မ့ၢ်လၢက့ၣ်ဖိမိၢ်ပၢ်/ပုၤက့ၣ်ထွဲတဖၣ် ကန့ၣ်လီၤပၣ်ယုၣ်လၢ မိၢ်ပၢ်/ပုၤက့ၣ်ထွဲတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲလီၤတဖၣ်ဒီးခိဖရဲးတဖၣ် အစ့ၤကတၢ်တန့ၣ်ခံၣ်ဒီးအါန့ၣ်ဖဲအလိၣ်မ့ၢ်အိၣ်အခါန့ၣ်လီၤ. က့ၣ် ဒီး/မ့တမ့ၢ် ကတီၢ်ဆိက့ၣ်သရၣ် ကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါန့ၣ် ဖဲတၢ်အိၣ်ဖျိၣ်/ ခိဖရဲးတၢ်ဆၢကတီၢ်မၤအသးအခါ ဒီးဟ့ၣ်လီၤန့ၣ်ဒီးမ့ၢ်န့ၣ်လၢတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲလီၤအိၣ်ဒီးတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ထံၣ်လိၣ်သးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤ တဖၣ်အံၤကယံၣ်ဝဲတန့ၣ်ရဲၣ်ယုၣ်ယုၣ်န့ၣ်လီၤ.ဖိသၣ်ကတီၢ်

ယမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံက့ၢ်လၢအတပၣ်ဖျါထီၣ် FAQ အပူၤဘၣ်တခီလဲၣ်.

ဆဲးကျိး Office of Early Childhood တဘျီလၢလၢသ့ဖဲ PreKRecords@dekalbschoolsga.org